
Notulen ledenvergadering Sectie Thorax radiologie 18 september 2013, Utrecht. 

Aanwezig: (namens het bestuur) Ieneke Hartman, Inge Van den Berk, Winnifred van Lankeren, 

Wouter de Monyé en Jan Peringa (notulist). De leden: Mw Meijboom, Mw Kroft, Dhr de Jong, Mw 

Haag, Mw Schijf, Dhr van Schaik, Dhr Schmid, Dhr van Vierzen, Dhr van Leuken, Mw Snoeren, Mw 

Spee, Mw Odink, Mw Rossius, Mw Gietema, Dhr Cleyndert, Dhr Beenen, Dhr Nass, Dhr Verhees, Dhr 

Driessen, Dhr Pijl, Mw Bruijnzeel, Mw Abrahams, Dhr Hiddema, Mw Quarles van Ufford, Mw Peters-

Bax, Mw Boerhout, Mw Schaefer-Prokop, Dhr Renken, Dhr Imhoff , Dhr van Waesbergh, Mw van ’t 

Veer, Dhr Lamb, Dhr Leiner, Dhr Lely (spreker),  Mw Nossent (spreekster), Mw Grunberg (spreekster). 

Afwezig na afmelding: Dhr van Es, Dhr Wiersma, Dhr Bartels, Dhr van Straten, Dhr Maes, Mw Krak, 

Mw van Raamt, Mw Rutten, Dhr Smithuis, Mw Donkers, M Zonderland, Mw Brink, Dhr van 

Heesewijk. 

Programma: 

13:30-14:00 ontvangst. 

14:00 Voordracht Esther Nossent (AIOS longziekten VUMC) klinische aspecten pulmonale 

hypertensie. 

14:30 Voordracht Rutger Lely (Radioloog VUMC) radiologische aspecten pulmonale hypertensie. 

15:00 Voordracht Katrien Grunberg (Patholoog VUMC) pathologische aspecten pulmonale 

hypertensie. 

15:30 Voordracht Esther Nossent PVOD studie huidige stand van zaken. 

16:00 Ledenvergadering. 

17:30 Borrel. 

18:15 Diner. 

 

Onderwerpen vergadering: 

a. herregistratie 
b. financiële overzicht 
c. stand van zaken fellowships 
d. uitreiking certificaat fellowships 
e. (gecombineerde) differentiatie 
f. uitbreiding van de vergaderfrequentie 
g. bestuurswissel 
h. overige mededelingen bestuur 
i. rondvraag 
 

Na opening van de middag door Inge van den Berk wordt er gestart met het wetenschappelijke deel 

van de sectiedag. Achtereenvolgens worden er fraaie voordrachten gehouden door Ester Nossent 

(longarts io VUMC), Katrien Grunberg  (patholoog VUMC) en Rutger Lely (radioloog VUMC) waarbij 

het centrale onderwerp pulmonale hypertensie is. 

Na het wetenschappelijke deel volgt de ledenvergadering.  Ieneke Hartmann opent de vergadering 

rond 16:00 uur. 



Ad herregistratie. 

Er zijn concept plannen gemaakt voor de herregistratie van zowel de aandachtsradiologen als voor de 

orgaanspecialisten.  Voor aandachtsradiologen is het volgende geformuleerd: 8 uur nascholing per 

jaar, 40 nascholingspunten per 5 jaar, lid van de sectie en 1 maal in de 3 jaar een sectie vergadering 

bijwonen. Voor orgaanspecialisten is geformuleerd: 8 uur nascholing per jaar, lid van de sectie, 2 

dagen per week werkzaam in het aandachtsgebied en 1 maal in de 2 jaar een sectie vergadering 

bijwonen. Overigens zijn de eisen niet wettelijk vastgelegd. Het is een normering namens de sectie. 

De opleiding tot orgaanspecialist vind plaats via het fellowship.  De registratie tot aandachtsradioloog 

kan nog tot 2020 middels de waiverregeling. Deze regeling wordt gecontinueerd mn ook voor de niet 

opleidingsziekenhuizen om registratie van zittende radiologen in de toekomst mogelijk te maken. 

Ad financiën. 

Wouter de Monyé geeft een toelichting op de financiële situatie.  Op jaarbasis heeft de sectie, via de 

NVvR, 2500 euro beschikbaar ten behoeve van declaraties. Hieruit kunnen de kosten voor de 

ledendag, voor vergaderingen en kado’s etc worden vergoed. Tot op heden blijven we structureel 

onder dit bedrag. Er is op dit moment dan ook geen reden om contributie te heffen. Dit is mede in 

lijn met het verzoek van de NVvR. Er zal daarom over 2013 geen contributie worden geheven. Als 

gevolg hiervan zullen de contributie gelden voor de ESTI vanaf heden zelf voldaan moeten worden. 

Betaling van de contributie voor 2013 kan nog tot 31 oktober. Er is nog een strek pleidooi van 

Cornelia Schaefer om lid te blijven. 

Ad stand van zaken fellowships. 

Op dit moment is het mogelijk een fellowship te volgen in het St Antonius te Nieuwegein en in het 

Erasmus MC te Rotterdam.  Er wordt gesproken over de huidige ontwikkelingen. Agv bezuinigingen / 

financiën staan de invulling van de fellowships onder druk. Het is moeilijk om deze plekken open te 

houden. 

Ad uitreiking Fellowship certificaat. 

Het fellowshipcertificaat wordt onder applaus uitgereikt aan Mariska Rossius welke haar fellowship 

succesvol heeft afgerond aan het Erasmus Universitair MC. 

Ad (gecombineerde) differentiatie. 

Er zijn enkele differentiaties die relatief weinig worden gekozen, hieronder zijn thorax, mammo en 

cardiovasculair. Er is aan de Thorax en de Cardiovasculaire sectie gevraagd te kijken naar een 

eventuele combinatie van beide differentiatie programma’s. Middels een powerpoint presentatie 

geeft Ieneke nadere uitleg en ontvouwt zij een voorstel van de sectie thorax radiologie. Dit plan is 

gestoeld op de introductie van modules. Enkele modules zullen verplicht zijn binnen de 

gecombineerde differentiatie. Verder kan er naar behoeft van de differentiant en naar de 

mogelijkheden van het aanbiedende ziekenhuis een programma worden opgesteld. Dit laatste bied 

de mogelijkheid om naar voorkeur accenten te leggen (“Coleur locale”).  

Er volgt een levendige discussie omtrent de wenselijkheid en de mogelijkheden van een 

gecombineerde differentiatie, alsmede over het voorgestelde plan van de modules. Hierbij wordt ook 



stil gestaan bij de mogelijke veranderingen in de opleiding als geheel. Er zijn nieuwe plannen waarbij 

de common trunk mogelijk iets wordt ingekort, ten gunste van de differentiatie fase. Mogelijk wordt 

dit 2,5 voor elke fase waarbij de insteek is om netto 1,5 jaar voor de differentiatie hebben. Gekeken 

moet worden of dit voldoende is voor een gecombineerde differentiatie waarbij er ook een rol is 

weggelegd voor de nucleaire. 

In de vergadering wordt de mogelijkheid tot het doen van een gecombineerde differentiatie 

ondersteund waarbij wel nadrukkelijk de mogelijkheid moet bestaan om zelf accenten te kunnen 

aanbrengen al naar gelang de lokale situatie en de wensen van de differentiant.  Dus breed opzetten 

en ruimte geven om lokaal een goed opleidingsplan voor de differentiatie fase te kunnen maken. 

Minimum eisen kunnen gesteld worden door de verplichting van verplichte / basis modules. Hierbij is 

er de voorkeur om niet te werken met aantallen maar met competenties. 

Het bestuur krijgt de ruimte om het voorstel verder uit te werken. Zij zal nu als volgende stap het 

voorstel bespreken met de sectie Cardio Vasculaire radiologie. 

Ad uitbreiding vergaderfrequentie. 

Om beter aan de eisen te kunnen voldoen van herregistratie stelt het bestuur voor de 

vergader/bijeenkomst frequentie te verhogen. Samen met de aanwezigen wordt er gesproken over 

de invulling hiervan. Bijeenkomsten al dan niet met een vergadering. Gecombineerd met de sectie 

cardiovasculair. Casuïstiek  bespreking etc… 

Ad bestuurswissel. 

Inge van den Berk, bestuurslid van het eerste uur, gaat het bestuur verlaten. Zij wordt toegesproken 

door Ieneke en wordt hartelijk bedankt voor haar inzet, mn ook op het vlak van de fellowships, welke 

zij vorm heeft gegeven.  

Aansluitend wordt Miranda Snoeren uit het Radboud ziekenhuis te Nijmegen geïntroduceerd. Zij is 

de opvolger van Inge en heeft zich tot op heden bezig gehouden met zowel thorax als 

cardiovasculaire radiologie en vormt daarmee een zeer goede aanvulling op het bestuur.  Er is voor 

haar nog veel werk te doen in het traject van de gecombineerde differentiatie. 

Ad mededelingen. 

1. Er is een verzoek van de NVvR binnengekomen om een afvaardiging te leveren voor een 

kwaliteitsorgaan van de NVvR. Ieneke doet een warm pleidooi voor een kandidaat.  Ieneke 

heeft zich nog iemand gemeld?? 

2. Cornelia Scheafer is dit jaar voorzitter van de ESTI en organiseert het Europese congres, 

welke gehouden zal worden van 12-14 juni 2014 te Amsterdam en welke voorafgegaan 

wordt door een HRCT cursus op 11 juni. Zij nodigt iedereen van harte uit te komen! 

Ad rondvraag. 

Er zij geen aanvullende vragen. 

Hierop wordt de vergadering door Ieneke beëindigd en wordt iedereen uitgenodigd voor de borrel. 

Na de borrel schuift een groot deel van de aanwezigen aan voor het diner. 



 

 


